

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第六章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)  
We will share the book of Mark chapter 6 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 四、本週六上午九時半將在聖迦谷西區聚會舉行訓練聚會，史伯誠弟兄將由「出埃及記」交通「救贖與事奉」，盼望弟兄姊妹一同參加。(8141 Hellman Ave. Rosemead)
- 五、我們將在本月最後主日舉行福音聚會，將邀請顧志成弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。  
A gospel meeting will be held in the morning of January 25, Sunday. Brother Fandy Ku will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.
- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。  
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

同聲甜美慶主恩，一心和諧賀新歲。  
愛神愛人愛教會，同心同工同增長。

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

### 週三禱告聚會

### Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Wednesday 週三:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
**Friday 週五:** 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789  
(First Baptist Church of Walnut Valley)  
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
Website: [www.casgv.org](http://www.casgv.org); E-mail: [casgv@aol.com](mailto:casgv@aol.com)

二〇〇四年一月十一日

## 主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：錢弘

信息：作見證(五) - 合一的見證

詩歌：聖 272 我們乃是朝聖旅客

### 〈一〉主最後的命令

約 13:34 我賜給你們一條新命令，乃是叫你們彼此相愛；我怎樣愛你們，你們也要怎樣相愛。

約 13:35 你們若有彼此相愛的心、眾人因此就認出你們是我的門徒了。

### 〈二〉主最後的禱告

約 17:11 從今以後、我不在世上、他們卻在世上、我往你那裏去。聖父阿、求你因你所賜給我的名保守他們、叫他們合而為一、像我們一樣。

### 〈三〉教會合一的見證

#### 1. 身體的合一

弗 1:23 教會是他的身體、是那充滿萬有者所充滿的。

#### 2. 聖靈的合一

弗 4:2 凡事謙虛、溫柔、忍耐、用愛心互相寬容、3 用和平彼此聯絡、竭力保守聖靈所賜合而為一的心。

#### 3. 真道的合一

弗 4:13 直等到我們眾人在真道上同歸於一、認識 神的兒子、得以長大成人、滿有基督長成的身量。

January 11, 2004

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

**Sermon: THE TESTIMONY OF UNITY**

**Hymn:** Hymnary 272

### I. The Last Commandment of the Lord

John 13:34 "A new command I give you: Love one another. As I have loved you, so you must love one another. 35 By this all men will know that you are my disciples, if you love one another."

### II. The Last Prayer of the Lord

John 17:11 I will remain in the world no longer, but they are still in the world, and I am coming to you. Holy Father, protect them by the power of your name--the name you gave me--so that they may be one as we are one.

### II. The Testimony of Unity of Church

#### 1. The Unity of the Body

Eph 1:23 Church (which) is his body, the fullness of him who fills everything in every way.

#### 2. The Unity of the Spirit

Eph 4:2 Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love. 3 Make every effort to keep the unity of the Spirit through the bond of peace.

#### 3. The Unity of the Faith

Eph 4:13 until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ.